
 

 

Protokół nr 28/2017 

posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 22 lutego 2017 r. w godz. 9
30

- 9
55

 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Dorota Anna Jabłońska - przewodnicząca Komisji 

2/ Sławomir Jan Szeszko       

3/ Jacek Juszkiewicz    

4/ Józef Wiesław Murawko   

5/ Kamil Lauryn  

   6/    Zbysław Wojciech Grajek 

   7/    Bogdan Bezdziecki 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Ewa Beata Sidorek– z-ca  Prezydenta Miasta Suwałk 

2/ Honorata Rudnik– naczelnik Wydz. SSiB 

3/ Jerzy Gałązka- naczelnik OSGK, 

4/ Grzegorz Kochanowicz- PWiK. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczyła Dorota A. Jabłońska, która powitała zebranych i przypomniała,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 27/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  25 stycznia 2017 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 

Gmina Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za 

korzystanie z tych przystanków. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków przez Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o.o.. 

4. Wolne wnioski.  

 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 27/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych                             

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  25 stycznia 2017 r. 



 

Dorota A. Jabłońska zapytała o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, głosowało za 7 radnych, wobec czego 

stwierdziła, że protokół nr 27/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych                            

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 

Gmina Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za 

korzystanie z tych przystanków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Projekt omówił radny Piotr Wasiukow. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    7   radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem 

albo zarządcą jest Gmina Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki 

opłat za korzystanie z tych przystanków. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków przez Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o.o.. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Projekt uchwały omówił Grzegorz Kochanowicz- Prezes PWiK Sp. z o.o. w Suwałkach. 

J.W. Murawko zapytał czy jest jakaś możliwość pozyskania pieniędzy zewnętrznych na 

przyszłe inwestycje w sieci wodno- kanalizacyjne. 

G. Kochanowicz odpowiedział, że w tym roku złożone zostaną wnioski o środki unijne na 

kwotę 12 mln zł. Inwestycje zaplanowane po uzyskaniu wsparcia UE to przebudowa sieci na 

ulicy Klonowej, renowacja kanałów sanitarnych o długości 5 km, budowa sieci wodno- 

kanalizacyjnej przy ulicy Armii Krajowej na potrzeby nowego osiedla budynków 

wielorodzinnych, przebudowa sieci na ulicy Zastawie, kanalizacja na ulicy Jasionowej, 

wymiana urządzeń w komorach fermentacyjnych oczyszczalni ścieków. 

S. Szeszko zapytał o stan poziomu wód gruntowych zabezpieczającej wodę dla Suwałk. 



G. Kochanowicz odpowiedział, że prowadzony jest stały monitoring poziomu wód 

gruntowych. Ujęcie wody dla Suwałk jest stabilne i nie odczuwamy spadku wód gruntowych. 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków, pytań i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    4  radnych, 

przeciw                                       -    3 radnych, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków przez Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o.o.. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Wolne wnioski. 

Przewodnicząca przedstawiła wniosek Komendanta Miejskiego Policji w Suwałkach             

o skróceniu godzin otwarcia punktów sprzedaży napojów alkoholowych w Suwałkach. Radni 

nie podjęli tematu. Na następną Komisję zalecono zaproszenie Komendanta Miejskiego 

Policji w Suwałkach celem przybliżenia tematu. 

E. Sidorek dodała, że można również kierować pytania do Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Suwałkach. 

Przewodnicząca przedstawiła wniosek Wojciecha Pająka w sprawie dokarmiania ptactwa 

nad Zalewem Arkadia. 

J. Gałązka przedstawił temat zanieczyszczenia Zalewu. Stwierdził, że główną przyczyną jest 

zanęta wędkarska. 

Z. Grajek powiedział, że warto przeprowadzić taka kampanię o dokarmianiu ptaków. 

E. Sidorek poinformowała, że nie ma pewności co do tegorocznego czyszczenia Zalewu. 

Będą przeprowadzone badania przyczyn zanieczyszczenia zbiornika. 

Przewodnicząca poprosiła o wprowadzenie tematu na kolejną Komisję. 

Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

                Przewodnicząca Komisji  

                                                                                     Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

              Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

 

                    Dorota Jabłońska 
Protokół sporządził: 

 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


